قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الادارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامية للمساهمين والجهات الرقابية.

المؤهلات الإكاديمية والخبرة العملية	اسم المترشح	الرقم
فيشواناث سانكارانالرايانان، يبلغ من العمر 60 عاماً، هندي الجنسية، محاسب قانوني من الهند يتمتع بخبرة تزيد عن 30 عاماً في قطاع الطاقة والبنية التحتية بشكل أساسي. شغل منصب المدير المالي لمجموعة شركة الكهرباء القابضة في سلطنة عمان وعضو مجلس إدارة الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه.	VISHWANATH SANKARANARAYANAN	1
محمد نظيرشام بن منصور، يبلغ من العمر 51 عامًا، ماليزي الجنسية، حاصل على شهادة في المحاسبة والمالية من جامعة دي مونتفورت، المملكة المتحدة، وعضو في جمعية المحاسبين القانونيين المعتمدين، المملكة المتحدة. وهو أيضًا عضو في المعسبة والإدارة المالية وهو أيضًا عضو في المعسبة والإدارة المالية والضرائب والخزانة وتمويل الشركات. يشغل حاليًا منصب المدير المالي لشركة مدرجة في بورصة كوالالمبور.	MOHD NAZERSHAM BIN MANSOR	2
محمد بن يحيى بن محمد الكمالي، يبلغ من العمر 32 عامًا، عماني الجنسية، حصل على ماجستير في القانون التجاري من جامعة الشرقية وبكالوريوس في الحقوق من جامعة السلطان قابوس. لديه خبرة قانونية تزيد عن 9 سنوات ويعمل حاليًا في صندوق الحماية الاجتماعية.	محمد يحيى محمد الكمالي	3
تامر كانكارديس، يبلغ من العمر 50 عامًا، تركي الجنسية، حصل على شهادته في بكالوريوس العلوم – هندسة ميكانيكية، وماجستير في إدارة الاعمال من جامعة إسطنبول التقنية بتركيا. لديه اكثر من 20 سنة خبرة في تطوير الاعمال الدولية وإدارة الأصول بشكل رئيسي في قطاع البنية التحتية للطاقة والمياه.	TAMER CANKARDES	4
كاتسوشي تاكيغوتشي، يبلغ من العمر 54 عاماً، ياباني الجنسية، حصل على شهادة البكالوريوس في إدارة السياسات من جامعة كيو في البابان. لديه أكثر من 30 عاماً من الخبرة في تطوير الأعمال وإدارة الأصول بشكل رنيسي في قطاع البنية التحتية للطاقة والمياه. لديه أيضاً خبرة واسعة في السوق العالمية بما في ذلك المهام الخارجية في المملكة العربية السعودية وميانمار، والمشاركة على نطاق واسع في مشاريع البنية التحتية للطاقة والمياه.	Katsushi Takiguchi	5
يونس بن سالم بن سعيد السيابي، يبلغ من العمر 43 عامًا، عماني الجنسية، حصل على شهادة الثانوية العامة من مدرسة بلال بن رباح في سلطنة عمان. لديه خبرة في مناصب و جهات مختلفة، مثل وزارة الأوقاف والشؤون الدينية، وشركة العبوات الصناعية المرنة ش.م.ع.ع، وشركة الرواس للرخام والجرانيت.	يونس سالم سعيد السيابي	6
محمد بن عبدالله بن خلفان الزيدي، يبلغ من العمر 36 عامًا، عماني الجنسية، حصل على بكالوريوس في إدارة العمليات من جامعة السلطان قابوس، وبكالوريوس آخر في المحاسبة، وماجستير في الإدارة المالية من كلية مزون. لديه خبرة تزيد عن ١٥ عامًا في التدفيق الداخلي في مختلف القطاعات.	محمد عبدالله خلفان الزيدي	7
أنور سياهرين بن عبدالعجيب، يبلغ من العمر 51 عامًا، ماليزي الجنسية، حصل على ماجستير في إدارة الأعمال من جامعة سالفورد، المملكة المتحدة ، وبكالوريوس هندسة في الهندسة الميكانيكية من كلية إمبريال للعلوم والتكنولوجيا والطب، لندن، المملكة المتحدة. وهو أيضًا محاسب قانوني زميل في معهد المحاسبين القانونيين في إنجلترا وويلز بالمملكة المتحدة وعضو في المعهد الماليزي للمحاسبين. يشغل الفاضل أنور حاليا منصب العضو المنتدب / الرئيس التنفيذي لشركة مدرجة في بورصة كوالالمبور.	ANWAR SYAHRIN BIN ABDUL AJIB	8
حسين بن مرتضى بن محسن، يبلغ من العمر 44 عامًا، حاصل على بكالوريوس علوم الحاسوب من جامعة سان دييغو. لديه خبرة تزيد عن ٢٠ عامًا في ريادة الأعمال، وإدارة البنية التحتية لتكنولوجيا المعلومات، وحلول التكنولوجيا. يشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي لشركة تطبيقاتي ش.م.م.	حسین مرتضی محسن علی	9
اشيش جويتا، يبلغ من العمر 42 عاماً، هندي الجنسية، حصل على شهادة البكالوريوس في التجارة من جامعة البنجاب في الهند ودرجة الماجستير في إدارة الاعمال (المالية) من المعهد الهندي لادارة المواد بالهند. يتمتع بخبرة تزيد عن 15 عاماً في إدارة استثمارات فنات الأصول المختلفة في جميع انحاء العالم ويعمل حالياً في صندوق الحماية الاجتماعية.	ASHISH GUPTA	10





Date: 20/03/2025

List of candidates for membership of the Board of Directors

MUSCAT CITY DESALINATION SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

No	Candidate Name	Experince and Qualification
1	VISHWANATH SANKARANARAYANAN	Vishwanath Sankaranarayanan, age 60, male, an Indian, a Chartered Accountant from India with over 30 years' experience primarily in the power and infrastructure sector. He was Group Chief Financial Officer of Electricity Holding Company, Oman and Board member of Oman Power & Water Procurement Company.
2	MOHD NAZERSHAM BIN MANSOR	Mohd Nazersham Bin Mansor, age 51, male, a Malaysian, obtained his Degree in Accounting & Finance from De Montfort University, United Kingdom and is a fellow member of the Association of the Chartered Certified Accountants, United Kingdom. He is also a member of the Malaysian Institute of Accountants. He has over 20 years' of experience in accounting, financial management, taxation, treasury and corporate finance. He is currently Chief Financial Officer of a company listed in Kuala Lumpur Stock Exchange.
3	محمد يحيى محمد الكمالي	Mohammed bin Yahya bin Mohammed Al-Kamali, age 32, male, an Omani, obtained his Master's degree in Commercial Law from Asharqia University and a Bachelor of Law from Sultan Qaboos University. He has over 9 years of experience as a legal professional. He is currently working at tge Social Protection Fund.
4	TAMER CANKARDES	Tamer Cankardes, age 50, male, a Turkish, obtained his Degree in Bachelor of Science - Mechanical Engineering and Master Degree in Business Administration from Istanbul Technical University in Turkey. He has over 20 years' career in international business development and asset management mainly in power and water infrastructure sector.
5	Katsushi Takiguchi	Katsushi Takiguchi, age 54, male, a Japanese, obtained his Degree in Bachelor of Policy Management from Keio University in Japan. He has over 30 years' career in business development and asset management mainly in power and water infrastructure sector. He also has vast experience in global market including overseas assignment in Saudi Arabia, Myanmar and China, engaging with large scale power and water infrastructure projects.
6	يونس سالم سعيد السيابي	Younis Salim Said Al-Siyabi, age 43, male, an Omani, obtained Third Secondary School certificate at Bilal bin Rabah, Oman. He has experiences in various roles at organisations such as the Ministry of Endowment and Religious Affairs, Flexible Industrial Packages CO SAOG, and Al Rawas Marble and Granite.

7	محمد عبدالله خلفان الزيدي	Mohammed Al-Zeidi, age 36, male, an Omani, obtained his Bachelor Degree in Operation Management from Sultan Qaboos University and another Bachelor Degree in Accounting, and Master Degree in Financial Management from Mazoon College. He has over 15 years experience in internal auditing across various sectors.
8	ANWAR SYAHRIN BIN ABDUL AJIB	Anwar Syarin Bin Abdul Ajib, age 51, male, a Malaysian, obtained his Master in Business Administration from University of Salford, United Kingdom and a Bachelor of Engineering in Mechanical Engineering from Imperial College of Science, Technology and Medicine, London, United Kingdom. He is also a fellow chartered Accountant of the Institute of Chartered Accountant England and Wales, United Kingdom and a Member of the Malaysian Institute of Accountants. Mr Anwar is currently Managing Director/Chief Executive Officer of a company listed in Kuala Lumpur Stock Exchange.
9	حسین مرتضی محسن علی	Hussain Murtadha Moshin. age 44, male, an Omani, obtained his Bachelor of Science in Computer Science, San Diego University. he has over 20 years' experience in entrepreneurship, IT infrastructure management, and Technology solutions. He is currently the Chief Executive Officer of Appsaati LLC.
10	ASHISH GUPTA	Ashish Gupta, age 42, male, an Indian, obtained his Bachelor Degree in Commerce from Punjab University, India and Master Degree in Business Administration (Finance) from Indian Institute of Materials Management, India. He has over 15 years' of experience in managing various asset class investments across the globe. He is currently working at the Social Protection Fund.



